



EMME³



Emme 3.3.3 is a maintenance release that provides several enhancements and bug fixes. Among other improvements, networks with link shape are displayed faster and appear smoother. Consult the release notes for details. Emme 3.3.3 is a recommended update for all. [Download](#) today!

Emme is provided with a bundled ArcGIS Engine Runtime 9.3.1. If you have already installed this version of ArcGIS Engine Runtime in a previous Emme installation you may choose to download the smaller Emme installation package.

此次最新发布的Emme 3.3.3版本提供了用户几个增强的功能并修正了一些错误。其他的改进还包括，路网的**link shape**显示更快，更平滑。更多的细节请参考版本说明。我们推荐所有的用户使用最新的Emme 3.3.3版本。立即[下载](#)！

在之前的Emme中我们提供了一个捆绑的**ArcGIS 9.3.1**引擎。如果您已经在之前的Emme安装中安装了该版本的**ArcGIS 9.3.1**引擎，您可以选择下载较小的Emme安装包。

吴宋美加设计咨询（上海）有限公司

电话：021-65111508

移动电话：13564764275

网址：<http://www.wu-song.com>

邮编：200433

传真：021-55666027

E-mail：yue.chu@wu-song.com

联系人：储悦

地址：上海市国定路 335 号 1 号楼 13005B 室